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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

 
 
 
 
 
 
Protokół nr 58/2023 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 26 września 2023 r., godz. 8:00 
 
Ad. pkt 1 
Otwarcie posiedzenia 
 
Podczas otwarcia obecnych było 4 członków Komisji, zgodnie z listą obecności, 
stanowiącą zał. nr 1 do protokołu. Posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący 
Komisji Krzysztof Tytman, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 
 
Przewidziany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zapoznanie się z bieżącą sytuacją epidemiologiczną w Powiecie Kętrzyńskim. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na 

LXIII sesji Rady Powiatu w dniu 28 września 2023 roku w sprawach: 
a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2023; 
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu sali sportowej 

znajdującej się w budynku  będącego w trwałym zarządzie Powiatowego 
Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu pływalni znajdującej się 
w budynku  będącym w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Kętrzynie; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej oraz 
powierzchni pod jeden automat vendingowy pozostających w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej w Kętrzynie; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali 
gimnastycznej pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii 
Curie-Skłodowskiej w Kętrzynie (UTW); 

f) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń 
pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie-
Skłodowskiej w Kętrzynie (STOPKA- Policealne Studium Farmaceutyczne, LO 
dla Dorosłych); 
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g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 
– 2035; 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
i) utworzenia samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Zakładu 

Aktywności Zawodowej w Kętrzynie oraz nadania mu statutu; 
j) rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie.  

5. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
6. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 21 sierpnia 2023 r. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 
 
Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła porządek posiedzenia jednogłośnie, 4 głosami 
„za”.  
 
Ad. pkt 3 
Zapoznanie się z bieżącą sytuacją epidemiologiczną w Powiecie Kętrzyńskim 
 

Aktualną sytuację epidemiologiczną w Powiecie Kętrzyńskim przedstawiła 
Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Kętrzynie Irmina Filipek. 
Dyrektor poinformowała, że od 1 lipca 2023 r. w naszym kraju zniesiono stan 
zagrożenia epidemicznego, który wprowadzony został 16 maja 2022 r. Powiedziała, że 
w powiecie kętrzyńskim w 2023 r. obserwuje się tendencję spadkową zakażeń 
wirusem SARS-CoV-2. Dodała, że w roku 2022 oraz w okresie od stycznia do września 
2023 w powiecie nie odnotowano ognisk zatrucia pokarmowego. Poinformowała 
również, że w roku bieżącym w powiecie odnotowano bardzo dużo przypadków 
boreliozy. 

Starosta Michał Kochanowski podziękował Dyrektor Powiatowej Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej oraz całemu zespołowi za czynny udział w dożynkach 
powiatowo-gminnych. Wspomniał, że na dożynkach na wspólnym stanowisku ze 
szpitalem przebadano bardzo dużo osób, w tym z zakresu okulistyki. Dodał, że część z 
przebadanych osób została zakwalifikowana do dalszej diagnostyki.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionej Informacji o sytuacji 
epidemiologicznej w Powiecie Kętrzyńskim w  2023r.  
 
Informacja na temat bieżącej sytuacji epidemiologicznej w powiecie kętrzyńskim za 
wrzesień 2023 r. wraz z Informacją na temat chorób zakaźnych wśród mieszkańców 
powiatu oraz stanu higienicznego obiektów żywienia zbiorowego i placówek 
handlowych za 2022 r. stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu, przewidzianych do podjęcia na 
LXIII sesji Rady Powiatu w dniu 28 września 2023 roku w sprawach: 
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Następnie Komisja przeszła do kolejnego punktu obrad, a mianowicie do 

zaopiniowania projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad na LXIII sesji Rady 
Powiatu w dniu 28 września 2023 roku w sprawach: 

 
a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2023 (zał. nr 
3): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. Zwrócił jednocześnie uwagę na fakt, iż poza Kętrzynem nie ma 
dyżurujących aptek. 

Radny Jarosław Podgórski powiedział, że w razie nagłych przypadków w sobotę 
i niedzielę kontakt jest tylko z lekarzem w Kętrzynie, gdzie funkcjonują 
dyżurujące apteki.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu sali sportowej znajdującej 
się w budynku  będącego w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Kętrzynie (zał. nr 4): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  

Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że wszystkie uchwały dotyczące najmu 
pomieszczeń powyżej trzech lat, zgodnie z nową interpretacją przepisów, muszą 
być podejmowane przez Radę Powiatu, a nie przez Zarząd. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu pływalni znajdującej się 

w budynku  będącym w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Kętrzynie (zał. nr 5) : 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej oraz 

powierzchni pod jeden automat vendingowy pozostających w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej w Kętrzynie (zał. nr 6): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali 
gimnastycznej pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie-
Skłodowskiej w Kętrzynie (UTW) (zał. nr 7): 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały. Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  
 

f) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń 
pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej 
w Kętrzynie (STOPKA- Policealne Studium Farmaceutyczne, LO dla Dorosłych) 
(zał. Nr 8): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Zwrócił jednocześnie uwagę na fakt, że w §1 ust. 1 lit. a przedmiotowego 
projektu uchwały po kwocie „14 zł”, nie ma informacji, czy jest to kwota „netto”, 
czy „brutto” . 

Sekretarz Powiatu Joanna Mazurowska powiedziała, że zostanie to sprawdzone 
i poprawione, jeśli będzie taka konieczność.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag do przedstawionego projektu 

uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 

– 2035 (zał. nr 9): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
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Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych 
w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 oraz w projekcie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2023:  
 

I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
 

1. Decyzją Nr FK 297/2023 z dnia 15.09.2023 r. i Nr FK 306/2023 z dnia 

18.09.2023 Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan dotacji celowej dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 201 273 zł. Dokonać 

przeniesienia wydatków w kwocie 59 000 zł. 

 

2. W Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym dokonać zmiany 

klasyfikacji budżetowej. 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania realizowane na podstawie porozumień 
z organami administracji rządowej 

 

1. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać zmiany klasyfikacji 

budżetowej w projekcie „Bezpieczny Junior, Bezpieczny Senior w Powiecie 

Kętrzyńskim”. 

 

III. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 

1. Wprowadzić do budżetu nowe zadania realizowane wspólnie z Gminą Kętrzyn 

w systemie 50/50:  

1) „Wykonanie chodnika w drodze powiatowej nr 1735N, 1733N, 1618N w 

miejscowości Nakomiady - etap II"– kwota zadania 125 784 zł, w tym udział 

własny 62 892 zł, udział gminy 62 892 zł. Środki przesunąć z zadania pn. 

„Inwestycje wspólne z Gminami 50/50” 

2) „Wykonanie chodnika wraz z przejściem dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej 

nr 1735N w miejscowości Sławkowo"– kwota zadania 109 216 zł, w tym udział 

własny 54 608 zł, udział gminy 54 608 zł. Środki przesunąć z zadania pn. 

„Inwestycje wspólne z Gminami 50/50” 

 

2. Wprowadzić do budżetu zwiększenie wydatków na szkolenia w zakresie 

cyberbezpieczeństwa. Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

3. W związku z otrzymanymi darowiznami od: 

1) Mirtrans Płoskinia Sp. z o.o. – 10 000 zł, 

2) Grelavi S. A. – 2 000 zł, 

3) Zakład Usług EKO-WOD – 2 000 zł, 

4) Agro-Fundusz Mazury sp. z o.o. - 1 000 zł, 

5) EWAN-FOL – Sp. z o.o. – 1 000 zł, 
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6) Młynomag Myszkowska Sp. jawna – 1 000 zł, 

7) Fhu Piotrki s.c. – 500 zł, 

8) kół łowieckich: KŁ „WIEWIÓRKA” - 400 zł, KŁ  „SZARAK” - 300 zł, WKŁ „Jeleń” -

 250 zł, 

oraz zawieraną umową marketingową dokonać zwiększenia dochodów i wydatków 

na Powiatowo - Gminne "Partnerskie Święto Plonów” w Barcianach. 

 

4. W celu rozliczenia grantu dokonać przesunięcia wydatków w projekcie "Cyfrowy 

Powiat". 

 

5. Zgodnie z ustawą o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych dokonać 

zwiększenia planu wydatków w poszczególnych jednostkach o 81 422 zł. Dokonać 

zwiększenia dochodów ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej o 

62 825 zł oraz wolnych środków o 18 597 zł. 

 

6. Na podstawie art. 70o ust 1 i 2 ustawy z dnia 13.11.2003 r. o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego powiat otrzymał dodatkową kwotę 3 400 000 zł, z tytułu 

uzupełnienia subwencji ogólnej. Dla zbilansowania dokonać zmniejszenia wolnych 

środków 

 

7. Dokonać zwiększenia dochodów o 521 790 zł, dla zbilansowania zmniejszyć wolne 

środki 

 

8. Na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dokonać zwiększenia 

wydatków o 528 341 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

 

9. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej dokonać zwiększenia wydatków 

o kwotę 253 988 zł oraz przeniesienia wydatków w kwocie 5 000 zł. Dla 

zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

 

10. W Zespole Szkół im. M. C. Skłodowskiej został utworzony oddział 

przygotowania wojskowego. Wprowadzić dofinansowanie z tytułu dotacji celowej 

Ministerstwa Obrony Narodowej oraz plan wydatków, z przeznaczeniem na zakup 

wyposażenia specjalistycznego oraz ubiorów dla uczniów. Dla zbilansowania 

zwiększyć wolne środki. 

 

11. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja dokonać zwiększenia wydatków 

o kwotę 393 693 zł oraz przeniesienia wydatków w kwocie 2 000 zł. Dla 

zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

 

12. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać zwiększenia 

wydatków o 114 622 zł oraz przeniesienia wydatków w kwocie 134 000 zł. Dla 

zbilansowania zwiększyć wolne środki. 
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13. W przedsięwzięciu pn. „Projekt innowacyjno-wdrożeniowy w zakresie oceny 

funkcjonalnej” dokonać zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 1 967 zł. Po 

zmianie wartość projektu wynosi 226 906 zł, w tym w 2023 r. – 134 273 zł. 

 

14. Na wniosek Zespołu Szkół im. Macieja Rataja dokonać wprowadzenia projektu 

ERASMUS+ „Rozwój zawodowy uczniów Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w 

Reszlu”. Wartość dofinansowanego w 100% przedsięwzięcia wynosi 182 270 zł, w 

tym w 2023 r. – 34 000 zł, w 2024 r. – 148 270 zł. 

 

15.  Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać wprowadzenia 

projektu ERASMUS+ „Rozwój zawodowy uczniów i nauczycieli Powiatowego 

Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie”. Wartość dofinansowanego w 100% 

przedsięwzięcia wynosi 264 695 zł, w tym w 2023 r. – 249 045 zł, w 2024 r. –

 15 650 zł 

 

16. Powiat Kętrzyński aplikuje o pozyskanie środków zewnętrznych w ramach 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO). Wprowadzić do 

budżetu nowe zadanie pn.  

17. Kwota zadania 130 000zł, środki przesunąć z zadania pn. „Inwestycje 

wspólne z Gminami 50/50” 

18. Gmina Miejska Kętrzyn udzieliła Powiatowi Kętrzyńskiemu pomocy 

finansowej w kwocie 150 000 zł z przeznaczeniem dla Szpitala Powiatowego w 

Kętrzynie na zakup napędu ortopedycznego. 

19. W zadaniu Dotacja dla Szpitala Powiatowego w Kętrzynie na zakup sprzętu 

medycznego w postaci defibrylatora z wyposażeniem dla zespołów ratownictwa 

medycznego, dokonać zwiększenia planu dochodów i wydatków z tytułu odsetek 

bankowych od środków na rachunku. 

 

20. W związku z planowanym uruchomieniem Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Kętrzynie dokonać wprowadzenia do budżetu wydatków dotacji na 

wyposażenie PZAZ w środki obrotowe w wysokości  200 000 zł. Dla zbilansowania 

zwiększyć wolne środki. 

 

21. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Wspierania i Rozwoju Edukacji dokonać 

zwiększenia wydatków o 56 612 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

 

22. Na wniosek Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie dokonać zmiany 

klasyfikacji budżetowej. 

 

23. Na wniosek Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu dokonać zmiany klasyfikacji 

budżetowej. 



8 

 

 

 Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman zwrócił uwagę na fakt, że w 

punkcie 16 uzasadnienia, dotyczącym pozyskania środków zewnętrznych w ramach 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności, brakuje nazwy zadania. 

 Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki odpowiedział, że zostanie to 

sprawdzone i poprawione autopoprawką.  

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że zadanie to dotyczy 

Branżowego Centrum Umiejętności, które ma powstać przy Zespole Szkół im. 

Macieja Rataj w Reszlu, na które Powiat złożył wniosek o dofinansowanie na kwotę 

prawie 14 milionów zł. Dodał, że BCU będzie nową jednostką edukacyjną wpisaną 

do systemu oświaty. W Reszlu na bazie istniejących tam warsztatów, powstanie 

centrum szkolące uczniów i pracowników z terenu całego kraju w dziedzinie 

przemysłu meblarskiego. Poinformował, że powiat nawiązał wstępne 

porozumienia z Uniwersytetem Warmińsko-Mazurskim oraz z instytucjami 

skupiającymi przemysł meblarski. Projekt bowiem zakłada nawiązanie ścisłej 

współpracy pomiędzy szkołą, uczelnią i pracodawcami w celu wdrożenia 

innowacyjnych i trwałych mechanizmów współdziałania na gruncie kształcenia 

zawodowego, szkolnictwa wyższego oraz  uczenia się przez całe życie. Powiedział, 

że BCU w Reszlu będzie jednym z trzech centrów w kraju w dziedzinie drzewno-

meblarskiej. Dodał jednocześnie, że wniosek był w całości przygotowany przez 

pracowników starostwa. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2023 (zał. nr 10): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof  Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) utworzenia samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Zakładu 
Aktywności Zawodowej w Kętrzynie oraz nadania mu statutu (zał. nr 11): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof  Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 

Radny Bartosz Walewski zwrócił się do Skarbnika Powiatu z pytaniem w jaki 
sposób Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej będzie dysponował środkami 
obrotowymi, otrzymanymi od powiatu. 

Skarbnik Bogusław Lichocki odpowiedział, że PZAZ potrzebuje środków 
obrotowych na zabezpieczenie funkcjonowania oraz płynności finansowej 
zakładu do czasu otrzymania zwrotu z dotacji. Dodał, że po to zwalnia się PZAZ ze 
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zwrotu nadwyżki środków obrotowych pod koniec roku, by na początku 
kolejnego nie było potrzeby wpłacania do zakładu w/w środków, w celu 
zapewniania płynności finansowej, zabezpieczającej działalność statutową PZAZ. 

Następnie Radny Bartosz Walewski zwrócił się do Starosty Michała 
Kochanowskiego z pytaniem jakie przepisy regulują zapis w statucie PZAZ, 
mówiący o tym, że co najmniej 70 %  ogółu osób zatrudnionych mają stanowić 
osoby niepełnosprawne. 

Starosta odpowiedział, że jest to wskaźnik wynikający z zapisów PFRON w 
projekcie. 

Dodatkowo Radny Bartosz Walewski zapytał w jakim celu tworzy się Zakładowy 
Fundusz Aktywności w PZAZ. 

Starosta Michał Kochanowski odpowiedział, że budżet Powiatowego Zakładu 
Aktywności Zawodowej jest poza budżetem powiatu i z środków, które PZAZ 
uzyska ze swojej działalności utworzy Zakładowy Fundusz Aktywności, który 
będzie wykorzystywany miedzy innymi na turnusy rehabilitacyjne dla osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów. 

Pani Irena Małachowska – inspektor w Wydziale Oświaty i Zdrowia 
poinformowała dodatkowo, że obecnie trwają prace związane z wyposażaniem 
pracowni PZAZ. Dodała, że gotowe i wyposażone jest już pomieszczenie do 
niszczenia dokumentów, przygotowane są już przyłącza do sprzętów 
gastronomicznych i pralniczych. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował dodatkowo, że na najbliższej sesji 
podejmowana będzie uchwała, która jest uchwałą publikacyjną, co oznacza, że 
musi być opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko 
Mazurskiego. Po opublikowaniu i uprawomocnieniu uchwały, Zarząd podejmie 
dalsze kroki zaczynając od powołania dyrektora jednostki i zatrudnienia 
pracowników. Starosta dodał, że do 10 listopada trzeba rozliczyć otrzymane w 
kwocie 2 600 000 środki z PFRON, a w grudniu bieżącego roku planuje się 
oficjalne otwarcie Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej. 

Przewodniczący Krzysztof Tytman zapytał, czy zapis w uchwale mówiący o tym, 
że PZAZ w Kętrzynie działa na terenie powiatu kętrzyńskiego jest wymogiem 
formalnym ograniczającym do powiatu? 

Starosta Michał Kochanowski odpowiedział, że jeśli byłaby taka potrzeba, to na 
podstawie porozumień będzie możliwość współpracy z innymi powiatami. 

Dodatkowo Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman zapytał jaki organ jest 
właściwy do otrzymywania sprawozdań, o których mowa w § 8 pkt. 11 Statutu 
Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Michał Kochanowski wskazując, że właściwym 
organem jest m.in. Zarząd Powiatu oraz PFRON. 

Dodatkowo Przewodniczący Krzysztof Tytman zwrócił uwagę na zapis § 9 pkt. 2 
Statutu Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie, który mówi o 
kompetencjach Zarządu w zakresie zatrudniania Dyrektora PZAZ, zadając 
jednocześnie pytanie, czy zatrudnienie Dyrektora odbędzie się w formie 
konkursu? 
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Starosta Michał Kochanowski odpowiedział, że zatrudnienie Dyrektora 
odbędzie się w formie konkursu, co regulują odrębne przepisy. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag do przedstawionego projektu 

uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

j) rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie (zał. nr 12): 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof  Tytman otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Poinformował, że mieszkanka powiatu skarży szpital z powodu niemożności 
rejestracji telefonicznej do poradni, sugerując że takiej możliwości nie ma. 
Zwrócił jednocześnie uwagę na fakt, że taka możliwość jest, ale są trudności z 
dodzwonieniem się. Powiedział, że biorąc powyższe na uwadze Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji uznała, skargę za bezzasadną. 
   
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  w toku głosowania, 
jednogłośnie  głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ad. pkt 5 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 
       Przewodniczący Komisji Krzysztof  Tytman poinformował, że wpłynęły dwa pisma 
do rozpatrzenia na komisjach.  Jedno z nich to wniosek mieszkańców do Starosty 
Kętrzyńskiego o spowodowanie przejęcia gruntów leśnych należących do Lasów 
Państwowych przylegających do granic miasta Kętrzyn na tzw.  „Górce Poznańskiej” i 
przeznaczeniu tego terenu na cele rekreacyjno-przyrodnicze. Do wniosku została 
sporządzona opinia prawna Radcy Prawnego Eweliny Łukaszewicz oraz opinia 
Naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, Katastru i Nieruchomości Pani Beaty 
Obolewicz. Z opinii wynika, że istnieje możliwość „przekazania” gruntu powiatowi w 
formie sprzedaży, darowizny lub zamiany. 
      Starosta Michał Kochanowski, powiedział, że gdyby Lasy Państwowe przekazały ten 
teren powiatowi na cele inne niż gospodarka leśna, a Powiat chciałby przekształcić go 
na cele rekreacyjne, to należałoby zacząć od zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego, ponieważ w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn 
ten obszar jest lasem. 
       Wicestarosta Andrzej Lewandowski dodał, że Nadleśnictwo Srokowo zastanawia 
się nad zrobieniem na tym terenie ścieżek edukacyjnych we własnym zakresie. 
       Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman zwrócił się z prośbą do Starosty 
Kętrzyńskiego, aby wychodząc naprzeciw mieszkańcom powiatu podjąć rozmowy z 
odpowiednimi organami zmierzające do zajęcia wspólnego stanowiska w sprawie 
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ewentualnego przekształcenia lasu w teren rekreacyjno-przyrodniczy, tak by w 
przyszłości zapobiec wycince drzew. 
 
Wniosek i opinie stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 
 
       Następnie Komisja przeszła do omówienia pisma, które wpłynęło z Ministerstwa 
Spraw Zagranicznych od Pełnomocnika Rządu do spraw Odszkodowań za Szkody 
Wyrządzone Agresją i Okupacją Niemiecką w latach 1939-1945 Pana Arkadiusza 
Mularczyka w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 
Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. Przewodniczący 
dodał, że do pisma dołączona została opinia prawna Radcy Prawnego Eweliny 
Łukaszewicz. 
        Starosta Michał Kochanowski zwrócił się do Komisji, aby w tej sprawie 
wypracować stanowisko, czy Rada Powiatu ma procedować apel Ministerstwa Spraw 
Zagranicznych w ramach swoich kompetencji. 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman powiedział, że według niego Rada Powiatu 
nie powinna się tym zajmować. 
         Komisja w toku dyskusji stwierdziła, iż temat podjęty w apelu jest obecnie 
bezprzedmiotowy i zostanie przesunięty do ewentualnego procedowania na kolejnych 
komisjach. 
          
     Pismo z Ministerstwa Spraw Zagranicznych wraz z opinią stanowią załącznik nr 14 
do protokołu. 
 
Ad. pkt 6 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26 czerwca 2023 r. 
 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do treści projektu protokołu i przyjęli: 
- protokół z posiedzenia Komisji w dniu 21 sierpnia 2023 r. – jednogłośnie głosami 4 
„za”.  
 
Ad. pkt 7 
Zamknięcie posiedzenia komisji                                   
 
     Wobec wyczerpania porządku dziennego, posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy 
Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 
09:30. 
 
Protokołowała: 
A.Jędrzejewska 
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